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REPUBLIKA HRVATSKA 
OSJEČKO-BARANJSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA JAGODNJAK  
OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-01/17-01/  
URBROJ: 2100/09-17-01/01 
Jagodnjak, 16.03.2017.   
 Z A P I S N I K  

s 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak 
 
Sjednica Vijeća održana dana 15.03. 2017. godine u vijećnici Općine s početkom u  19,00 sati. 
 
Prisutni vijećnici: Johan Urtajl, Janika Kling, Dalibor Dragojlović, Predrag Tomašević, Radivoj 
Damjanović, Milovan Pandur, Ljubo Suzić, Milenko Tovjanin 
Ostali prisutni: Anđelko Balaban, dr. vet. med, načelnik Općine Jagodnjak, Stevo Mlinarević zamjenik 
načelnika,   Ljubomir Damjanović. 
Predsjedavajući: Johan Urtajl, predsjednik vijeća. 
Zapisničar: Jovan Nedić   
 
Sjednicu  otvara predsjedavajući, utvrđuje da sjednici prisustvuje osam (8)vijećnika te da se mogu 
donositi pravovaljane odluke. 
Predlaže slijedeći 
 

D n e v n i   r e d : 
 

1. Odluka o povećanju temeljnog kapitala KTD Gmajna d.o.o. Jagodnjak  
2. Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt Izgradnja i opremanje sportsko – 

rekreacijskog centra u Jagodnjaku, odluka o određivanju obuhvata  
3. Odluka o davanju suglasnosti DVD-u Jagodnjak o provedbi ulaganja u projekt 

izgradnja i opremanje društveno – vatrogasnog doma u Jagodnjaku  
4. Razno  

 
Poziva prisutne da iznesu prijedloge za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda. 
Izmjena i dopuna nema te predsjedavajući daje prijedlog dnevnog reda na usvajanje. 
Utvrđuje da je prilikom glasanja prisutno sedam(7) vijećnika te da je predloženi dnevni red jednoglasno 
usvojen. 
 
Prije prelaska na točke dnevnog reda, poziva prisutne vijećnike da iznesu svoje primjedbe na Zapisnik 
sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak, Klasa: 021-01/16-01/ 08, Urbroj: 2100/09-16-01/01 
od 21.12.2016.  godine. 
Predsjedavajući poziva prisutne da iznesu svoje primjedbe na navedeni zapisnik.  

Predsjedavajući daje zapisnik na usvajanje, utvrđuje da glasanju prisustvuje sedam (7) vijećnika, te da 

je jednoglasno donesena slijedeća 
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Odluka  

o usvajanju Zapisnika sa 19. sjednice Vijeća 

 

Usvaja se Zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Jagodnjak, održane 21.12.2016. godine, 

Klasa: 021-01/16-01/ 08, Urbroj: 2100/09-16-01/01. 

 

Prije prelaska na točke dnevnog reda, predsjedavajući poziva prisutne da predlože dva ovjerovitelja 

zapisnika, pošto je ovo posljednja sjednica Vijeća u ovom sazivu. 

Za ovjerovitelje prisutni predlažu vijećnika RADIVOJA DAMJANOVIĆ i DALIBORA DRAGOJLOVIĆ. 

Predsjedavajući daje prijedlog na glasanje, utvrđuje da glasanju prisustvuje sedam(7) vijećnika te da 

je jednoglasno donesena slijedeća  

O d l u k a  

o izboru ovjerovitelja zapisnika 

 

Za ovjerovitelje zapisnika na ovoj sjednici biraju se vijećnici RADIVOJ DAMJANOVIĆ i DALIBOR 

DRAGOJLOVIĆ. 

 

ad 1. – Odluka o povećanju temeljnog kapitala KTD Gmajna d.o.o. Jagodnjak  
 

Prijedlog odluke o povećanju temeljnog kapitala Gmajne iznosi načelnik. 

Navodi da je KTD Gmajna   od strane Općine u 2016.godini dobila pozajmicu od 200.000,00 kuna. U 

2016. godini imali su obnovu društvenog doma u Bolmanu, a vrijednost radova je bila oko pola miliona 

kuna, adaptacija kompletnog doma, jedna od većih investicija je bila i u Belom Manastiru. Općina se 

uključila s pozajmicom od 200.000,00 kuna, računalo se kako će oni s projektima zaraditi i na taj način 

biti što manje na trošak našeg proračuna, međutim na kraju godine njima je nedostajalo novaca, zbog 

narušavanja njihove likvidnosti prijedlog je da se KTD Gmajna oslobodi vraćanja pozajmice. Prijedlog 

je da se Gmajna dokapitalizira s tih 200.000,00 kuna. Načelnik predlaže da se taj prijedlog usvoji jer ne 

radi se samo o ekonomskoj već i socijalnoj naravi. 

Predsjedavajući otvara raspravu. 

Zamjenik načelnika Mlinarević Stevo ističe koji je glavni problem Gmajne, nedostatak potrebnog 

osnovnog alata za rad. Smatra kako ljudi koji rade u istoj nisu krivi za stanje u kojem se nalaze. Oni jesu 

podržavani od strane Općine, ali za svaki rad koji je potreban osim žbukanja, keramičarskih poslova 

koje su obavljali, za sve druge potrebne poslove oni nisu mogli pružiti nama potrebne usluge upravo 

zbog nedostatka potrebne oprema i alata. Naglašava da KTG Gmajna ima dobre majstore, ali ne može 

raditi s nedostatnom opremom ili opremom koja se posuđuje.  

Vijećnik Ljubo Suzić iznosi još jedan od problema, on smatra kako Gmajna nije dovoljno izašla na tržište 

jer je vezana uz Općinu.  

Zamjenik načelnika postavlja pitanje da li se isplatio bager koji je bio na smetlištu u Jagodnjaku i 

Bolmanu, načelnik napominje da je u pitanju kako bi proračun mogao podnijeti nabavu kombinirke.  

Vijećnika Predraga Tomaševića zanima zašto se sada na kraju mandata vijećnika postavlja pitanje oko 

Gmajne, možda je potrebno sljedećem vijeću prepustiti rasprave oko Gmajne. Temeljni kapital sada je 

potrebno povećati za 10 puta, jer ona nema zarade, koji sada oni imaju posao ili projekat, kojim se 

poslovima sada trenutno bave. Naglašava kako nije protiv Gmajne, ali koji je njihov poslovni plan.  

Načelnik objašnjava kako je prošla godina je bila slabija, ali gledano u 8 godina od postojanja ušteđeno 

je 5.000.000,00 kuna koji su utrošeni u javnu rasvjetu, pločnik, IPARD cestu. 

Predsjedavajući zaključuje raspravu i daje prijedlog na usvajanje.  
Nakon provedenog glasanja utvrđuje se da je prilikom glasanja bilo prisutno osam (8) vijećnika te da je 
jednoglasno donesena  
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O D L U K A  
o  povećanju temeljnog kapitala 

KTD Gmajna d.o.o. Jagodnjak 
KLASA: 021-01/17-01/01, URBROJ: 2100/09-17-01/01 

Odluka je sastavni dio ovog Zapisnika 
 

ad 2.-  Odluka  o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt Izgradnja i opremanje sportsko 
– rekreacijskog centra u Jagodnjaku, odluka o određivanju obuhvata  
 

Drugu točku dnevnog reda izlaže Ljubomir Damjanović. Potrebne su odluke vijeća za izgradnju 

sportskih terena i izgradnju vatrogasnog doma i za prijavu na natječaj mjera 7.4.1.  

Predsjedavajući otvara raspravu. 

Vijećnika Tomašević Predraga interesira što je to odluka o određivanju obuhvata, Ljubomir Damjanović 

objašnjava da se radi o tehničkoj stvari, odnosno s tim se definira katastarsku česticu na kojoj će biti 

tereni odnosno zgrada. Izjava o dostupnosti je izjava o dostupnosti svim interesnim grupama, 

stanovništvu. 

Predsjedavajući zaključuje raspravu i daje prijedlog na usvajanje.  
Nakon provedenog glasanja utvrđuje se da je prilikom glasanja bilo prisutno osam (8) vijećnika te da je 
sedam (7) „Za“ i jedan (1) „Protiv“, donesena sljedeća  
 

O d l u k a  
o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Općine Jagodnjak 

7.4.1. Ulaganja u pokretanje, poboljšanje ili proširenje 
lokalnih temeljnih usluga za ruralno stanovništvo, 

uključujući slobodno vrijeme i kulturne aktivnosti te povezanu infrastrukturu  
KLASA: 340-03/17-01/01, URBROJ: 2100/09-17-01/01 

Odluka i prilozi iz točke II. Odluke su sastavni dio ovog zapisnika  
 

Odluka o određivanju obuhvata projekta 
Izgradnja i opremanje sportsko – rekreacijskog centra  

u Jagodnjaku  
KLASA: 340-03/17-01/01, URBROJ: 2100/09-17-01/02 

Odluka je sastavni dio ovog zapisnika  
 

ad 3. - Odluka o davanju suglasnosti DVD-u Jagodnjak o provedbi ulaganja u projekt 
Društveno-vatrogasni dom  
 
Vezano za izgradnju vatrogasnog doma vijećnika Dragojlović Dalibora zanima plan ulaganja u izgradnju 

vatrogasnog doma. Ljubomir Damjanović odgovara da je natječaj u tijeku, potpora je stopostotna  

ukoliko projekt prođe, predujam je 50% ,potrebno je uzeti kratkoročni kredit.  

Zamjenik načelnika zaključuje kako su projekti dobri, ali smatra da postoje prioritetne stvari koje je u 

ovom trenutku što prije potrebno realizirati.   

Predsjedavajući zaključuje raspravu i daje prijedlog na usvajanje.  
Nakon provedenog glasanja utvrđuje se da je prilikom glasanja bilo prisutno osam (8) vijećnika te da je 
jednoglasno donesena  
 

 O d l u k a  

o donošenju Odluke o davanju suglasnosti 
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Dobrovoljnom vatrogasnom društvu  Jagodnjak 
 za provedbu ulaganja na području Općine Jagodnjak za investiciju  

„Izgradnja i opremanje društveno – vatrogasnog doma u Jagodnjaku“ 
KLASA: 340-01/17-01/02, URBROJ: 2100/09-17-01/01 

Odluka je sastavni dio ovog zapisnika  
 

O d l u k a  
o određivanju obuhvata projekta 

Izgradnja i opremanje društveno – vatrogasnog doma  
u Jagodnjaku 

KLASA: 340-01/17-01/02, URBROJ: 2100/09-17-01/02 
Odluka je sastavni dio ovog zapisnika  

 
 

ad 4. – Razno 
 
Vijećnik Damjanović Radivoj obraća se pročelniku sa zanimanjem za nadolazeće lokalne izbore, također 
zanima se i za obilježavanje dana Općine, javne radove, knjigovodstveni servis i završni račun. 
Za nadolazeće izbore pročelnik ističe da je jedan od problema nedostatak predsjednika biračkih 
odbora.   
Načelnik daje odgovor, dani općine se podudaraju s izborima, kulinijada se očekuje na podjednakom 
nivou kao i dosadašnje. Problemi oko knjigovodstva postoje, postoji dosta nepravilnosti, najjeftiniji 
model se pokazao knjigovodstveni servis, budući da je Milena je pred penzijom postepeno oni 
preuzimaju posao. Hrvatski zavod za zapošljavanje raspisuje natječaje, od strane Općine se očekuje 
poziv s njihove strane.  
Načelniku vijećnik Damjanović Radivoj, postavlja pitanje vezano za blokadu računa, dali je istina da je 
u blokadi i da je bio unazad par mjeseci?  Općinski račun je bio blokiran od strane veterinarske stanice 
Vetam, načelnik smatra da se radi o nekorektnom postupku, radi se o tome što je direktor Vetama bio 
dogovorio s Općinom da će se troškovi prebijati kroz rad Gmajne. Načelnik poziva pročelnika da objasni 
koji je drugi problem koji se odnosi na trenutnu blokadu računa. Problem se odnosi na 2013. godinu, 
zavod za zapošljavanje je potraživao određenu dokumentaciju za javne radove, što od strane 
računovodstva nismo dokazali.  
Natječaj koji je zaključen, a odnosi se na sport, sljedeće je pitanje vijećnika Tomašević Predraga. „Na 
osnovu čega ste Vi donijeli odluku da ukinete sredstva 50%  Denisu za sport?“ Načelnik daje kratak 
odgovor da je to udruga Mars, udruge koje nisu s područja Općine njima su uskraćivana sredstva.  
Vijećnik Dalibor Dragojlović navodi kako je bio prisutan u dvorani i kako prozvani Dalić, ako je naglasio 
da ima dvadeset djece smatra da nema, svojim prisustvom u dvorani je vidio četvero djece. Načelnik i 
zamjenik načelnika su suglasni u tome da ima djece, Pavlečić Lana, Dombi Filip i Igor, Dorić Aleksandra 
imaju međunarodne medalje. 
Predsjedavajući zaključuje sjednicu u 21,20 sati. 
 
  
            Zapisničar:         Predsjednik: 
            Jovan Nedić                                                                               Johan Urtaj 
 
 
                                                                      OVJEROVITELJI ZAPISNIKA 
 
                                                                         RADIVOJ DAMJANOVIĆ 
 
                                                                         DALIBOR DRAGOJLOVIĆ  
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